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Vragen van het lid Kwint (SP) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over de uitzending van BOOS over het feit dat mbo-studenten 
zakken op keuzedelen (ingezonden 10 mei 2019). 

Vraag 1
Kent u de de uitzending van BOOS over het feit dat mbo-studenten zakken op 
keuzedelen? Wat is uw reactie op deze uitzending?1 

Vraag 2
Heeft u signalen ontvangen van andere mbo-instellingen of mbo-studenten 
over deze problematiek? 

Vraag 3
Is het waar dat je niet kan zakken op het cijfer, maar dat de mogelijkheid 
bestaat om geen cijfer te geven voor een keuzedeel waardoor de student 
alsnog zakt? 

Vraag 4
Hoe gaat u voorkomen dat studenten in de toekomst kunnen zakken op 
keuzedelen zolang ze niet meetellen voor de slaag/zakregeling? 

Vraag 5
Op welke manier gaat u ervoor zorgen dat de regels met betrekking tot 
keuzedelen duidelijk naar studenten gecommuniceerd worden?

1 https://www.youtube.com/watch?v=eVyqw3H0yfk&feature=youtu.be
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